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Co se stalo s předpovědí o cestování v čase za rok 2012?
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anna
čtení 4 min.
Montauk, 12. srpna 1943: Dva američtí námořníci seskočili z USS
Eldridge během Filadelfského experimentu (*). Ocitli se nikoli v
přístavu, ale na Long Islandu v New Yorku, 12. srpna 1983. Cestovali
časem do bodu, kdy vláda prováděla podobný projekt, nazvaný Projekt
Montauk (**), propojený planetárními magnetickými poli, které vrcholí
každých 20 let 12. srpna.

Vědci pracující na projektu byli schopní cestovat v čase
hyperprostorovou smyčkou mezi daty experimentu, ale nemohli
překročit datum 21. prosince 2012. Viděli pouze něco, co popsali
jako „bílé světlo“. Co se při těchto experimentech skutečně stalo a co
představovalo toto bílé světlo?

https://tadesco.org/co-se-stalo-s-predpovedi-o-cestovani-v-case-za-rok-2012/
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* Filadelfský experiment: vojenský experiment, který proběhl na Filadelfské
námořní základně ve Filadelfii v americké Pensylvánii v roce 1943. Americká

bitevní loď se údajně uměla zneviditelnit a cestovat časem
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** Projekt Montauk: V roce 1983 na letecké základně Camp Hero v Montauku na
Long Islandu proběhla série tajných experimentů americké vlády. Během

experimentů byla teleportována celá loď námořnictva s hrozivými následky pro
část posádky.

Jiné verze tohoto příběhu se však liší. Spisovatel Bob Frissell ve své
knize „Nic v této knize není pravda, ale je to přesně tak, jak se věci
mají, vydání k 15. výročí“ napsal, že důvod, proč nemohli překročit
datum 21. prosince 2012, byl ten, že poslední experiment s cestováním
proběhne v roce 2012 a všechny tyto experimenty jsou vzájemně
provázány.

Frissell říká, že mohli také cestovat do minulosti, ale ne více než 1
milion let, protože to bylo datum, kdy Grays (šedí) provedli svůj první
experiment s cestováním v čase.
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Drunvalo Melchizedek byl zdrojem Frissellových informací; avšak
nejmenovaný dotazovaný, pravděpodobně Al Bielek, který tvrdí, že je
Duncan Cameron – jeden ze dvou námořníků, kteří seskočili z
Eldridge, v on-line přepisu části devíti hodinové série rozhovorů, které
poskytl jako host TV talk show „The Metaphysical Experience“ v roce
1991, uvádí trochu jinou verzi příběhu:

otázka: Kdo v budoucnu docestoval nejdále?
 odpověď: 10 000 našeho letopočtu.

otázka: Takže vše je uzamčeno do roku 10 000 našeho letopočtu?
 odpověď:  Ano. Je to snová realita. Nikdo si nevybral hmatatelnou

budoucnost po roce 2012 našeho letopočtu. Je tam velmi silná zeď a
na druhé straně nic.

otázka: Proroctví hovoří o změnách na Zemi kolem této doby.
 odpověď:  Zajímavé, že?

otázka: Jaká je vaše prognóza budoucnosti lidského druhu?
 odpověď:  Lidstvo přežije.

otázka: Proč se říkalo, že rok 2011 byl posledním rokem, kdy mohli
cestovatelé v čase vidět něco hmatatelného?

 odpověď: V mayském kalendáři bylo zmíněno, že roky 2011-2013 byly
jakousi překážkou. Duchové řekli, že kolem roku 2013 existuje bariéra,
kterou nemohou projít.

otázka: To neznamená, že za ní už není nic.
 odpověď: Ne. Jen je to zablokováno. Dokonce to platí i pro stroje

času. Mnoho lidí si klade otázku, zda si elity po roce 2013 udrží
kontrolu nad lidstvem.

otázka: Zdá se, že právě teď dochází ke zrychlení vědomí, začínáme
přecházet do čtvrté hustoty.

 odpověď: Správně. Zdá se, že o tom existují i určité důkazy.

https://href.li/?https://www.crystalinks.com/montauk.html
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otázka: Mnoho lidí diskutuje o myšlence, že jdeme do čtvrté
hustoty. Co to vlastně znamená?

 odpověď: V podstatě je to další obecná vibrační frekvence. Týká se to
také uvědomění, že člověk není oddělený od stvořitele. Je to takové
spektrum, které křesťané nazývali „druhý příchod“. Druhý příchod je
stav bytí, nikoli příchod jednotlivce a ustanovení mocenské hierarchie.

otázka: Kdy to bude dokončeno?
odpověď: Entity na této planetě by se měly pokusit polarizovat z
hlediska toho, co je skutečně zajímá, nejpozději v roce 1993, jinak to
bude těžší. Polarizace může být pozitivní nebo negativní. Obecně platí,
že čtvrtá hustota je mnohem živější. Entity se musí stále starat o svá
fyzická těla. Je to také hustota, kde více převládá soucit, porozumění a
láska. Plná konverze na čtvrtou hustotu proběhne v letech 2003 až
2013.

otázka:  Je zajímavé, že podle matematiky za I-ťingem je všechno
kolem roku 2012 jackpot.

 odpověď: Ano. Nic už nebude na Zemi stejné jako předtím. Právě teď
se to mění. To, co vidíme, je v podstatě smrt způsobu života třetí
hustoty. (Konec přepisu rozhovoru)

Často slyšíme mnoho lidí říkat: „V roce 2012 (21. prosince) se přece
nic nestalo“. Toto je pohled těch, kteří se rozhodli nic nevidět. Do roku
2000 se měl uskutečnit Nový světový řád (NWO) a Severoamerická
unie, ale nestalo se tak. Předpověď Edgara Cayce z roku 1999, který
předpověděl armageddon, selhala. I přesto, že dřívější předpovědi
tohoto proroka se splnily.

Takže co se stalo? Těm bystrým je zcela zřejmé, že jsme na
konstruktivní časové ose. Zdá se, že důvodem, proč nikdo ve výše
uvedeném rozhovoru nemohl vidět za rok 2012, je konvergence
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(sbližování) časových os, kde nic ještě nebylo pevně rozhodnuto.
Jinými slovy, naše budoucnost je tvárná a my ji aktivně řídíme svým
myšlením a jednáním.

Zatímco se kontrolující elity stále pokouší prosadit NWO a válčit,
vidíme pokračující vzestup a příchod Velkého probuzení. Lidem padají
masky, na veřejnost se dostávají doposud dobře utajené skutečnosti a
dokumenty. Vůdci začínají panikařit a pokouší se zesilovat osvědčenou
propagandu strachu. Problém je ale v tom, že ty jejich žvásty už moc
lidí nesleduje.

Když začnete zastavovat lidi namátkou na ulici a položíte jim otázku,
zda důvěřují mainstreamovým médiím, 95% lidí vám jasně řekne „NE“.
Když se stane významná událost, první věc, na kterou se lidé ptají je,
zda to byla operace pod falešnou vlajkou, nebo ne.

Pokračování článku na: Co se stalo s předpovědí o cestování v čase za
rok 2012?

sponzorováno
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